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Být senátorem akademického senátu je především funkcí kontrolní. Jako senátor mohu 
navrhovat, podporovat; nebudu slibovat nereálné. Nebojím se vyjádřit svůj názor.

1. Podporuji transparentní financování
◦ stávající model vysoké autonomie pracovišť je dobrý
◦ budu podporovat celofakultní projekty, u kterých vidím perspektivu pro fakultu, 

školu, region

2. Podporuji kvalitní studijní programy
◦ studenty má škola získávat a rozvíjet
◦ kvalitní a smysluplné osnovy, zapojení do projektů
◦ důraz na profesionalitu zaměstnanců a kvalitu absolventských, habilitačních 

i profesorských řízeních
◦ internacionalizace výuky je správná věc; preferuji předměty otevřené společně 

zahraničním i českým studentům; podpora výměnných pobytů

3. Podporuji spolupráci napříč fakultou i univerzitou
◦ věda, výzkum, projekty – spolupráce, na větší množině dosáhneme lepšího 

výsledku
◦ sdílení informací je důležité
◦ katedry si nekonkurují, ale doplňují se
◦ korektní jednání, úcta k názorům kolegů i studentů
◦ senát není politická ani mocenská skupina


